
TreduNavi hakupalvelun opinto-ohjaajat:

tredu.haku@tampere.fi

puhelinpalvelu avoinna:
ma, ke – pe klo 9 – 15
tiistaisin klo 12 – 15

Poikkeukset asiakaspalveluajoissa  
ilmoitetaan Tredun verkkosivuilla:  
tredu.fi

040 1705 649

Apua Treduun hakeutumiseen Ohjausta hakuvaiheessa

TreduNavi hakupalvelu auttaa sinua, kun 
haluat hakea Tredun koulutuksiin. Ota 
yhteyttä, jos 

•	 et tiedä, mikä koulutus on sinulle sopiva 
•	 tarvitset lisää tietoa koulutuksista
•	 tarvitset apua hakemuksen kanssa

Jos sinulla on nopea kysymys hakeutumi-
seen liittyen, TreduNavi palvelee arkisin 
ilman ajanvarausta puhelimitse, chatissa ja 
sähköpostitse.

Jos vielä mietit mikä koulutus voisi olla sinulle 
sopiva, voit keskustella opinto-ohjaajan 
kanssa sinulle sopivista vaihtoehdoista. 
Ohjausta voit saada puhelimessa, 
etäyhteydellä tai henkilökohtaisesti. 

Keskusteluun opinto-ohjaajan kanssa sinun 
täytyy varata aika. Varaa aika ohjaukseen

•	 puhelimitse tai sähköpostilla suoraan  
opinto-ohjaajalta 
•	 Tredun verkkosivuilta: tredu.fi/hakijalle/
apua-hakeutumiseen/hakupalvelu-tredunavi

suurella sydämellä!Ohjausta ja neuvontaa

TreduNavi asiakaspalvelu

040 353 6139
maarit.hamalainen@tampere.fi

Maarit Hämäläinen

040 193 2132
hanna-maria.ritoniemi@tampere.fi

Hanna-Maria Ritoniemi

050 576 1593
minna.rompasaari@tampere.fi

Minna Rompasaari (TUVA)

050 345 1087
sanna.rauhala@tampere.fi

Sanna Rauhala 

Elisa Keski-Hirvelä (OSKE) 040 749 2429
elisa.keski-hirvela@tampere.fi


